
Naš zadatak danas 

 
Heelga Zepp-LaRouche--15. ožujak 2016. 

Helga Zepp-LaRouche govorila je o potrebnom učinku djelovannja u zaključku 
telefonskog sastanka s Političkim odborom LaRouchePac-a jučer. 

Presudna stvar je posredovati u povijesnoj napetosti ovog časa, koristeći cijeli naš 
pokret i šire.  Najveća opasnost bila bi kad bi ljudi nastavili uobičajenim načinom 
rada, misleći, pa stalno govorimo da postoji kriza.  No baš sad, pogledajte skupljanje 
svih elemenata: ratna opasnost, vojne vježbe, samit NATOa, borba za produženje 
proturuskih sankcija, mogućnost napuštanja Eura od strane Britanije, i time kolaps 
financijskog sustava.  A na pozitivnoj strani, imamo Ekonomski forum u St. 
Petersburgu gdje dolaze talijanski premijer Renzi, predsjednik EUa Juncker, i glavni 
tajnik UNa Ban Ki-Moon s mnogim poslovnim vođama,--znači Rusija nije uopće 
izolirana!  Zatim će doći Xi Jinping u 5-dnevni put Srednjom Europom i centralnom 
Azijom, počevši s Poljskom 17. lipnja.  Imamo i sav taj napredak glede Puta svile, 
integraciju, Euroazijsku ekonomsku uniju, i ASEAN, kao i otvaranje sve više 
željezničkih ruta između Kine i Europe.  

Sve to kreće naprijed, i napetost je, koji će sustav prevladati?  Hoće li to biti globalno 
partnerstvo razvoja koje je na vidiku i kreće naprijed, ili će imperijalne sile krenuti u 
uništenje čovječanstva?  Napetost između tih dviju dinamika nikad nije bila oštrija 
nego baš sada.  U tom smislu moramo posredovati.  Ako ljudi misle to je samo 
Orlando, ili samo ovo ili ono, onda uopće ništa ne razumiju.  A razlog zašto je 
inicijativa Waltera Jonesa, HRes 779 toliko važna u tom smislu, leži u tome što bi 
mogla izbaciti iz kolosijeka čitavu britansko-saudijsku vanjsku politiku SADa—koja je 
srž stvari.  Stoga rezolucija Waltera Jonesa je sastavni dio inicijative promjene 
[politike], no ljudi ne smiju to uzeti kao pojedinačni problem, već umjesto toga reći to 

https://www.congress.gov/bill/114th-congress/house-resolution/779/text


je način kako možemo nešto učiniti i zaustaviti ratnu opasnost. I morate naučiti kako 
sve ove stvari čine jedno tkivo.  

Moramo, dakle, kao organizacija komunicirati da je to vjerojatno najvažniji punctum 
saliens u ljudskoj povijesti. I moramo uzdići ljude na pozornicu strateških svjetskih 
povijesnih razvoja događaja.  Zbog toga nam se moraju pridružiti, jer takvu vrstu 
viđenja ne mogu dobiti ni od koga drugog,--a to im je nužno da bi opstali.  To je 
izazov koji moramo ljudima najaviti. 

 16. lipanj 2016. 


